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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor épül meg a 45-ös főút Kunszentmártont 
elkerülő szakasza?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kunszentmárton polgármestere személyes találkozásunk alkalmával tájékoztatott az M44-es 
gyorsforgalmi út Tiszakürt-Kondoros közötti szakasza és a 45-ös főút elkerülő szakaszának 
megépítésével kapcsolatban.

2016 nyarán derült ki, hogy a Kunszentmárton Ipari Park melletti területen tervezett csomópont és a
45-ös számú főútvonal várost elkerülő szakasza nem fog megépülni. Innentől kezdve számtalan 
levél, megkeresés született a témában, amelyről legutóbb Wenner-Várkonyi Attila polgármester úr 
2020. június 25-én tartott a képviselőtestületnek egy összegző beszámolót:

http://www.kunszentmarton.hu/kepviselo-testulet-2020-junius-25-nyilt-ulese%20

A településen élők és a városvezetők úgy ítélik meg, hogy az elkerülő út megépítése 
Kunszentmárton fejlődéséhez, élhetőbbé tételéhez elengedhetetlenül szükséges, ezért minden 
döntéshozó szervhez fordultak már. A válasz mindenhol ugyanaz volt: forrás nincs, de ha lesz, 
akkor természetesen megépül.

Az ígéretekkel tehát már tele van a padlás, íme kettő konkrét:

Dr. Seszták Miklós miniszter úr 2016. december 9-én ünnepélyes átadón jelentette ki, hogy a 
Kunszentmártont elkerülő út 4-5 éven belül megépülhet.

Boldog István, a térség kormánypárti képviselője 2020. június 11-én a költségvetési vitában a 
Parlamentben mondta: „…nagyon fontosnak tartom, hogy a Kunszentmártont elkerülő út Szentes 



felé, ez a beruházás el tudjon indulni. Erre is lehetőséget ad a 2021-es költségvetés.”

Tehát ezen nyilatkozatok alapján állíthatjuk, hogy a miniszteri akarat megvan és a költségvetési 
források rendelkezésre állnak, így joggal kérdezhetik a Kunszentmártonban élők:

Mikor épül meg a 45-ös számú főút Kunszentmártont elkerülő szakasza?

Várom Miniszter Úr érdemi válaszát!
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